

Notice of Proposed Procurement (NPP)

Title of Requirement

This requirement is for: Abidjan Chancery Demolition and Security Hardening
Location: Abidjan, Ivory Coast
Global Affairs Canada

Description of the requirement:

Her Majesty the Queen in right of Canada, represented by the Minister of Foreign Affairs, is seeking to identify organizations capable and interested in performing construction at the Canadian Chancery in Abidjan, Ivory Coast.

This project will also consist of reinforcement of walls surrounding the Secure Zone and demolish & dispose the remaining 743 square meter of the 7th floor interior infrastructure.

Canadian Contractors who hold a valid facility security clearance at the level of "Secret" are required due to the sensitivity of the work.

Only Canadian contractors that meet the following mandatory requirements and demonstrate an interest through the NPP will be invited to submit proposals.

Mandatory Criteria

The Contractor must, at all times during the performance of the Contract, hold a valid Facility Security Clearance at the level of SECRET, issued by the Canadian Industrial Security Directorate (CISD), Public Works and Government Services Canada (PWGSC).

EACH on-site resource (including technicians, tradespersons, and on-site team leader / site superintendent) MUST hold a valid security clearance issued by Government of Canada at the SECRET level or higher to carry out the work in the Mission. Contractor employees who need access to the workplace will not receive access unless they have a minimum SECRET Canadian security level and have been validated

Information to be submitted

Organizations capable and interested are to provide a copy of their active and current "Facility Security Clearance" with a minimum level of SECRET to the contact email listed below **by no later than July 31 st, 2017 at 14h00.**

.Proposed period of contract:

The proposed period of contract shall be from August to December, 2017 (Approximate)

File Number: B-ABDJN-100/AACR16132

Estimated Contract Value (CAD): \$300,000.

Contract Advisor: Donna Roman

Phone Number: (343)203-8283

E-Mail: realproperty-contracts@international.gc.ca

Avis de projet de marché (APM)

Titre de la demande

Ce projet de marché est pour: Démolition et renforcement de la sécurité de la Chancellerie à Abidjan
Endroit : Abidjan, Côte d'Ivoire
Affaires mondiales Canada

Description du besoin:

Sa Majesté la Reine du chef du Canada, représentée par le Ministre des Affaires étrangères, est à la recherche d'organismes qui sont capables et désireux de réaliser une construction à la Chancellerie canadienne à Abidjan, Côte d'Ivoire.

Le projet consiste à créer une enveloppe sécuritaire autour de la zone de sécurité et à démolir et disposer le reste des 743 mètres carrés d'infrastructures intérieures du 7ième étage

Seulement les entrepreneurs Canadiens qui rencontrent les exigences obligatoires suivantes et qui démontrent un intérêt suite à cet APM seront invités à soumettre une proposition.

Les exigences obligatoires sont :

Les entrepreneurs canadiens devront obligatoirement posséder une autorisation valide au niveau de sécurité secrète Canadien en raison de la sensibilité du travail

CHAQUE ressource sur place (y compris les techniciens, les gens de métiers et le chef d'équipe sur place / le surintendant du site) **DOIT** détenir une autorisation de sécurité valide du gouvernement du Canada au niveau SECRET ou plus élevé pour que le travail soit effectué dans la Mission. Les employés de l'entrepreneur qui ont besoin d'accéder au lieu de travail ne recevront pas d'accès, à moins qu'ils ne possèdent au minimum de niveau de sécurité SECRET canadien et qu'ils aient été vérifiés

L'Entrepreneur doit, en tout temps pendant l'exécution du Contrat, détenir une attestation de sécurité d'installation de **niveau de sécurité secrète Canadienne**, délivré par la Direction de la sécurité industrielle du Canada (CISD), Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (TPSGC).

Information à soumettre

Les organisations capables et intéressées sont requises de fournir une copie de leur «attestation de sécurité d'installation» courante et valide avec un niveau minimum de SECRET au courrier électronique de contact ci-dessous **au plus tard le 31 juillet, 2017 à 14 :00h.**

Durée du contrat proposée:

La période du contrat proposée sera d'août 2017 à Décembre 2017 (dates approximatives).

Numéro du dossier : B-ABDJN-100/AACR16132

Valeur estimée du contrat(CAD):\$300,000

Conseiller(ère) contractuel : Donna Roman

N° de téléphone : (343)203-8283

Courriel : realproperty-contracts@international.gc.ca